

NOTULEN VERGADERING OUDERRAAD

Datum: 1 april 2025
Aanwezig: Claudy, Kelly, Rebana, Carlijn, Angela, Nicolette
Afwezig: Jeroen, Lotte, Esther

1. Opening, vaststellen agenda

Extra agendapunten:

- Budget werkgroep afscheid groep 8
- Budget sportactiviteiten
- Pasen
- KvK uitschrijving

2. Notulen vorige vergadering

Niemand heeft op of aanmerkingen

3. Vaststellen notulist

Carlijn neemt de taak vandaag op zich.

4. Werkgroepen en communicatie

- Sinterklaas -> nvt
- Kerst -> nvt
- Carnaval: viering is goed verlopen. Evaluatie is al geweest. Angela was door één van de werkgroepleden uitgenodigd om aanwezig te zijn, maar is uiteindelijk niet uitgenodigd voor de evaluatie. Notulen zijn gemaakt, maar nog niet doorgestuurd naar Angela. Carlijn gaat regelen dat Angela deze zsm ontvangt. Binnen de werkgroep is de laatste dagen voor de viering wat onrust geweest. Had alles te maken met communicatie. Is besproken en een verbeterpunt voor volgend jaar. Kosten zijn binnen budget gebleven. Moeten drie nieuwe jurkjes komen voor de pages en prinses. Angela gaat overleggen met Nicole over het benodigde budget daarvoor. Wellicht is er nu budget uit een ander potje over. Carlijn en Lotte zijn beide als werkgroep lid gestopt. Rest van de werkgroep bekijkt na de zomervakantie of er extra leden geworven moeten worden.
- Koningsspelen: Rebana heeft met hulp van Angela contact gehad met Tjeerd. Hij heeft het hele programma zelf gemaakt. Hulpoproep voor ouders is via Parro gedaan. Al veel aanmeldingen binnen. Rebana hoeft verder nergens mee te helpen tot nu toe. Ze gaat Tjeerd nog een mail sturen of ze echt niks hoeft te doen. Verder neemt ze contact met hem op met de vraag of hij op de hoogte is van het beschikbare budget ad € 125.
- Avondvierdaagse: Jeroen is bij de infoavond van de Posthoorn geweest. Alle inschrijvingen gaan ook dit jaar weer digitaal. Jeroen pakt dit allemaal op. Via Parro is een hulpoproep geplaatst voor kraambezetting. Ook deze aanmeldingen lopen voorspoedig. Inschrijving digitaal voor wandelaars is al geopend. Eerste aanmeldingen zijn binnen. Hulp voor schrijven van startbewijzen en diploma's is gewenst. Ook uitdelen van startkaarten, boekjes en shirts is hulp voor nodig. Jeroen moet laten weten aan andere OR leden welke data de hulp nodig is. Angela wil weten of de bekers ook van het budget betaald moeten worden. Carlijn gaat dit nakijken en laat dit aan Angela weten.
- Springkussenfestijn: Donderdag 3 april is het volgende overleg tussen Irna, Tjeerd, Linda en Nicolette. Festijn is op vrijdag 20 juni 2025. Schooldag duurt tot 14.00. Op Parro staat een verkeerde tijd. Angela gaat dit aanpassen. Man van Linda maakt een schema/indeling van dagplanning voor alle klassen. Na schema en overleg is snel duidelijk hoeveel hulpouders er nodig zijn. Dan volgt zsm de hulpoproep via Parro. Er is van het budget nog € 100 over. Vóór de meivakantie is alles definitief geregeld.

5. Ingebrachte punten

- Afscheid groep 8: Organisatie voor grootste deel bij leerkrachten. Lotte is vanuit OR betrokken. Angela geeft aan dat zij weet dat Lotte zich bezig houdt met het afscheidsboekje. Verder niet. Oproep via Parro voor hulpouders is gedaan. Daar werd eigenlijk alleen hulp voor versieren en opruimen gevraagd. Waarom niet net als voorgaande jaren voor de 'subgroepjes' afscheidsboekje, uitzwaaien en eindfeest? Angela geeft aan dat ze dit niet weet. Carlijn gaat Lotte een mail sturen met diverse vragen die naar boven kwamen. Lotte is vanuit de OR betrokken, dus we hopen dat zij de vragen kan beantwoorden. Lotte heeft contact gehad met Kaily en wil meer duidelijkheid over het beschikbare budget. Uit het contact met Kaily lijkt het alsof er geen of maar heel weinig budget is. Angela geeft aan dat er niks veranderd is aan het budget, omdat afgesproken is dat het voor dit schooljaar 1 op 1 overgenomen wordt van de OR. Dus € 50 voor het boekje, € 125 voor het uitzwaaien en € 300 voor het eindfeest. Carlijn laat dit zsm aan Lotte weten, zodat zij verder weer contact met Kaily kan opnemen.
- Schoolreis: Donderdag 5 juni is er overleg tussen Angela, Lotte en Linda. Er wordt dan gekeken naar eventuele reserveringen voor parken 2026 en busvervoer. Deze moet je tijdig vastleggen om oa vroegboekorting te krijgen.
- Jerrycans: Angela geeft aan dat er vier nieuwe zijn aangeschaft. Op elke viering verantwoord ze er één. Anders zou alles op het budget van de A4D drukken en dat is niet de bedoeling.
- Sportactiviteiten: Carlijn vraagt of Tjeerd op de hoogte is van het beschikbare budget voor de verschillende sportactiviteiten. Denk aan schoolvoetbal en handbal. Angela weet dit niet zeker. Handbal heeft de OR nog wat lekkers aan de kinderen gegeven, omdat het vorige boekjaar was. Voor schoolvoetbal is niks geregeld. Vanuit OR heeft niemand hier aan gedacht. Grootste deel is al achter de rug, dus gaan we nu niks meer mee doen. Claudy geeft aan dat budget van alle werkgroepen en activiteiten voortaan elke vergadering op de agenda moet staan, zodat ze in de toekomst niet vergeten kunnen worden.
- Pasen: Hier is ook budget voor beschikbaar. Geen paasontbijt dit jaar. Aan Angela wordt de vraag gesteld of iemand van de OR wat lekkers voor de kinderen moet halen, wat in de week vóór Pasen uitgedeeld kan worden. Angela gaat dit navragen en laat dit zsm weten. Als er niks gedaan hoeft te worden, kan het budget ad € 75 wellicht naar de jurkjes voor carnaval. Of naar een andere werkgroep.
- KvK uitschrijving: Carlijn is bezig geweest met de uitschrijving bij de KvK. Dit heeft iets meer voeten in aarde dan ze dacht. Er zijn nog wat gegevens van school nodig en een handtekening van Nicole. Dit ivm 'bewaarder van boeken en bescheiden'. Carlijn neemt hier op korte termijn contact over op met Nicole. Verder zal er een verslag opgesteld moeten worden in de vorm van notulen, waarin het besluit vast ligt dat de Stichting Oudervereniging Paschalis opgeheven wordt. Carlijn zal deze notulen maken en mag deze ook ondertekenen, aangezien ze een nog ingeschreven bestuurslid is. Zodra de uitschrijving is afgewikkeld, overhandigt Carlijn alle administratie stukken aan Nicole/Angela/Joanne.

6. Rondvraag

Carlijn dacht dat Irna, Tjeerd en Joanne bij de vergadering aan zouden sluiten om de communicatie zuiver te houden. Dit is niet het geval. Afgesproken is dat deze 'leerkrachten' bij het eerste overleg in het nieuwe schooljaar aanwezig MOETEN zijn. Hoe dit dan geregeld wordt, is nu nog niet duidelijk. Door aanwezigheid van iedereen, is het een stuk eenvoudiger om te communiceren.

Nicolette geeft aan dat ze aan het einde van dit schooljaar haar taken als OR-lid neerlegt. Na drie jaar geeft ze graag het stokje over aan iemand anders. Rebana, Jeroen en Carlijn hebben volgend schooljaar hun jongste kinderen allemaal in groep 8 zitten. Dat zal voor hen dan het laatste jaar zijn. Volgend schooljaar zal er dus snel een oproep gedaan moeten worden voor nieuwe leden.

Tijdens de vergadering van 3 juni moeten de vergaderdata voor volgend schooljaar vastgelegd worden. Dit moet 2x een middag en 2x een avond (om en om) zijn.

Volgend overleg: Dinsdag 3 juni 2025 20.00uur teamkamer Suikerberg